
   Järpens Villa & Båtförening
Styrelsemöte 2022-03-02

Tid.  19-20.30

Plats. Lagervägen 20 ( Taxi )

1-2022

Järpens Villa & Båtförening Co.   Bengt Edfalk      Blåbärsstigen 5 837 31 Järpen

1. Styrelsemötet öppnades av ordförande Bengt Edfalk som hälsade dom närvarande välkommen,
Andreas Forsberg och Jan Karlstrand.

2. Föreslagen dagordning godkändes.
3. Till mötets sekreterare valdes Jan Karlstrand.
4. Till justerare valdes Andreas Forsberg att jämte ordförande justera protokollet.
5. Föreningens ekonomi är god och i balans.
6. Tid och plats för årsmöte bestämdes till 2022-04-05 19,00 på Röjsmon.
7. Projektet cykelpark i Järpen kommer vi förmodligen att avsluta eftersom finansieringen via arvsfonden 

inte är löst och bygdemedel på 1 miljon kr skulle vart uttaget senast 2022-02-25.
8. Bygdemedel är sökt för informationsskyltar vid Järpens infartsvägar och nya flaggor på byn, vi har sökt  

232000kr 
9. Förslag på prislista för hyrmaskiner har Bengt tagit fram, vilken vi godkände för säsongen 2022.
10. Medlemsutskick, Bengt kontaktar Camilla Svedberg för att se om sexorna på Racklöfska är intresserade 

av att dela ut medlemsbrevet i Järpen. Det ska delas ut ca 1000 stycken, för uppdraget betalar föreningen 
4000kr till klasskassan. Tryckning av medlemsutskick ska Bengt kolla med Made in Kall, vi satte ett 
ekonomiskt tak på 2kr/ark blir det dyrare ordnar vi det själva via företagssponsring på byn.

11. Vårens arbete i hamnen, landgångarna ska repareras och en del panel ska bytas på klubbstugan, sen ska 
den målas Andreas är ansvarig för målningen. Vidare togs beslut om att byta ut porten på klubbstugan, 
vi ska ta in pris på en ny takskjutport.

12. Som vanligt kommer vi att arrangera städning av byn en helg i maj.
13. Hemsidan lämnar en del att önska om uppdateringar, gamla styrelsemedlemmar finns kvar och datum är 

felande, vi måste prata med Arne om uppdragets betydelse, det är en del av vårt ansikte utåt.
14. Övriga frågor fanns det inga.
15. Nästa möte blir årsmötet.
16. Mötet avslutades med gofika, och som vanligt får vi tacka oss själva för ett bra och konstruktivt möte.

Sekreterare Jan Karlstrand          Justerare Andreas Forsberg         Ordförande Bengt Edfalk


